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Protokół nr XXVI/14 

z  posiedzenia Rady Gminy Bobrowice 

 

w dniu 30 października 2014r. 
 

Na ogólną liczbę 15 radnych na sali obrad obecnych było 14 radnych,  

co według Przewodniczącego Rady stanowiło quorum zdolne do podejmowania 

prawomocnych uchwał.       

o Lista obecności radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Marek Babul – Wójt  

2. Beata Wasyłyk-Sosnowska – Sekretarz 

3. Teresa Kula – Skarbnik 

4. Piotr Żakowiak – Radca Prawny Gminy 

oraz Sołtysi z terenu Gminy Bobrowice. 

o Lista obecności gości zaproszonych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie obrad XXVI sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta o pracy Urzędu Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Bobrowice w roku szkolnym 

2013/2014. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu korzystania z hali 

widowiskowo-sportowej przy Zespole Szkół Samorządowych w Bobrowicach. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Bobrowice na rok 2015. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy Bobrowice na rok 

2015. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnej Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych Gminy Bobrowice na lata 2015-2020. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości położonej  

w miejscowości Kukadło. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości położonej  

w miejscowości Kukadło. 
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13. Rozpatrzenie projektu uchwały sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Bobrowice na lata 2014 – 2019. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej  na rok 2014. 

15. Interpelacje i zapytania radnych. 

16. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

17. Wolne wnioski i informacje. 

18. Zamknięcie obrad XXVI sesji Rady Gminy. 

 

 Ad. 1. 

 

Otwarcia XXVI sesji o godz. 1000 dokonał Przewodniczący Rady Gminy 

Marcin Jagodziński, witając radnych oraz zaproszonych gości.  

 

Ad. 2. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie porządek obrad, do którego 

Sekretarz zaproponowała następujące zmiany:  

 wprowadzenie pkt 12a o treści: „Rozpatrzenie projektu uchwały  

w sprawie nabycia nieruchomości położonej w miejscowości Wełmice”. 

 wprowadzenie pkt 12b o treści: „Rozpatrzenie projektu uchwały  

w sprawie zmiany określenia zasad ustalania i poboru oraz terminu 

płatności i wysokości stawek opłaty targowej na terenie gminy 

Bobrowice”. 

 

W wyniku głosowania proponowana zmiany zostały przyjęte jednogłośnie 

14 głosami „za”.  

 

Porządek posiedzenia po zmianach: 
1. Otwarcie obrad XXVI sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta o pracy Urzędu Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Bobrowice w roku szkolnym 

2013/2014. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu korzystania z hali 

widowiskowo-sportowej przy Zespole Szkół Samorządowych w Bobrowicach. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Bobrowice na rok 2015. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy Bobrowice na rok 

2015. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnej Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych Gminy Bobrowice na lata 2015-2020. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości położonej  

w miejscowości Kukadło. 
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12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości położonej  

w miejscowości Kukadło. 

12a. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości położonej  

w miejscowości Wełmice. 

12b. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany określenia zasad ustalania i poboru 

oraz terminu płatności i wysokości stawek opłaty targowej na terenie gminy 

Bobrowice” 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Bobrowice na lata 2014 – 2019. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej  na rok 2014. 

15. Interpelacje i zapytania radnych. 

16. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

17. Wolne wnioski i informacje. 

18. Zamknięcie obrad XXVI sesji Rady Gminy. 

 

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie porządek obrad wraz  

z wprowadzonymi zmianami, który został przyjęty jednogłośnie 14 głosami 

„za”.  

 

Ad. 3. 

 

Przewodniczący zapytał czy są jakieś uwagi do protokołu z poprzedniej 

sesji. Uwag nie było.  

Następnie poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu, w wyniku którego 

protokół z XXV sesji Rady Gminy Bobrowice z dnia 8 września 2014r. został 

przyjęty jednogłośnie 14 głosami „za”. 

 

Ad. 4. 
 

Przewodniczący Rady Marcin Jagodziński przedstawił Informację  

o swoich działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym, a mianowicie 

że spotkał się z Marszałkiem Tomczyszynem w sprawie przyszłego 

programowania obszarów wiejskich, uczestniczył w ślubowaniu 

pierwszoklasistów Zespołu Szkół Samorządowych w Dychowie, a także odbył 

spotkania się z mieszkańcami.  

 

Ad. 5. 
 

Wójt Marek Babul przedstawił swoje sprawozdanie o pracy Urzędu 

Gminy w okresie międzysesyjnym.  

o Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. 6. 

 

 Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym. Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie było.  

o Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 7. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu 

korzystania z hali widowiskowo-sportowej przy Zespole Szkół Samorządowych  

w Bobrowicach. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie było. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8. 

 

 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Bobrowice na rok 2015. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie było. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 9. 

 

 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy 

Bobrowice na rok 2015. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie było. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 10. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnej Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Bobrowice na lata 2015-2020. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie było. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. 11. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości 

położonej w miejscowości Kukadło. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie było. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 12. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości 

położonej w miejscowości Kukadło. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie było. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 12a. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości 

położonej w miejscowości Wełmice.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie było. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 12b. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany określenia zasad 

ustalania i poboru oraz terminu płatności i wysokości stawek opłaty targowej na 

terenie gminy Bobrowice. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie było. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 13,14. 

 

 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Bobrowice na lata 2014 – 2019. 

 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej 

na rok 2014. 

Skarbnik wyjaśniła, że uchwały zostały dokładnie omówione na posiedzeniach 

komisji. Dodała, że Wieloletnia Prognoza Finansowa jest ściśle związana  

z uchwałą budżetową. W Wieloletniej Prognozie Finansowej proponujemy, żeby 

załączniki nr  1, 2 i 3 były zgodne jak w proponowanej uchwale.   
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Natomiast budżet po zmianach w uchwale będzie się kształtował następująco: 

Zał. Nr 1. Dochody ogółem: 15.315.387,61 zł w tym: 

 Dochody bieżące: 14.049.798,48 zł 

 Dochody majątkowe: 1.256.589,13 zł 

 

Zał. Nr 2. Wydatki ogółem: 18.755.218,66 zł, w tym: 

 Wydatki bieżące: 13.834.486,51 zł 

 Wydatki majątkowe: 4.920.732,15 zł 

Zmiany w funduszu sołeckim stanowi załącznik nr 3 do uchwały. 

 

O godz. 1020 na salę posiedzeń przybył Radca Prawny Gminy.  

 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie było.  

W wyniku głosowania uchwała w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Bobrowice na lata 2014 – 2019 została podjęta 

jednogłośnie 14 głosami „za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

W wyniku głosowania uchwała w sprawie zmian w uchwale budżetowej 

na rok 2014 została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”. 

o Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Radna Litwin poprosiła zebranych o składkę na remont sufitu w kościele  

w Dychowie.  

 

Ogłoszono przerwę – 1020 

Wznowiono obrady – 1045 

 

Ad. 15. 

 

Interpelacje i zapytania radnych. 

Dyskusja: 

Radna Litwin poinformowała, że zebrała kwotę 700 zł dziękując wszystkim. 

 

Radny Kubiak – czy Wójt orientuje się jak wygląda sprawa modernizacji 

oświetlenia w Dychowie, jak daleko jest posunięta sprawa? 

Wójt – chyba w przyszłym tygodniu. 

 

Ad. 16. 

 

Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

Udzielono na bieżąco na poprzedniej sesji.  
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Ad. 17. 

 

Wolne wnioski i informacje. 

Dyskusja: 

 

Sołtys Nadolny: 

 kiedy skończą robić wodociąg w Chromowie, na środku drogi stał hydrant 

i dało się go przesunąć i nie potrzeba było tyle pism i tego wszystkiego. 

 w Połęcku odbyło się spotkanie sołtysów powiatu krośnieńskiego,  

i należy chwalić tego typu spotkania. Sołtysi spotykają się i rozmawiają  

o różnych sprawach i tam dowiedzieliśmy się, że w „Stowarzyszeniu 

Ryby”, gdzie Wójt jest tam na etacie i powinniśmy to pierwsi wiedzieć  

i w MZGOK jest fundusz przeznaczony na różne cele, gdzie sołtysi mogą 

się zgłosić o przyznanie środków pieniężnych lub też konkretnych nagród, 

czy to na dzień dziecka, tablice itp. A my dopiero dowiadujemy się  

o tym w Połęcku. 

Wójt:  

 odbiór wodociągu już nastąpił i można składać wnioski o podłączenie, 

 jeśli chodzi o program „Ryby”, to cały czas mówimy tutaj o pozyskiwaniu 

środków i jest wiele inwestycji wykonanych właśnie z tego programu, 

jestem tam wiceprezesem i jest to funkcja nieodpłatna. Chodniki, 

świetlica w Żarkowie,  p. Lebioda również z tego programu wybudował 

kilka budynków letniskowych. A to jaką funkcję tam pełnię jest 

nieistotne, ważne jest, że piszemy wnioski i pozyskujemy pieniądze.  

 jeśli chodzi MZGOK tam też jestem t wiceprzewodniczącym i również 

jest to funkcja całkowicie nieodpłatna. 

 

Sołtys Nadolny –  Pan mówi o inwestycjach, a ja mówię o sołtysach, o drobnych 

upominkach, gadżetach, pieniądzach. 

Sekretarz – takie drobne rzeczy finansowane są z tych środków, tylko wtedy 

sołtysi przychodzą do nas indywidualnie, tak samo są finansowane place zabaw 

ze środków unijnych. Musi być też inicjatywa oddolna sołtysa, pomysł  

i pierwszej kolejności Wójt patrzy czy można to zrealizować ze środków 

unijnych. 

 

Sołtys Duziak – Panu Stanisławowi chodzi o to, że my sołtysi możemy 

bezpośrednio pisać podania do „RYB”. 

Sekretarz – pracownik zorientuje się w sprawie czy sołtysi sami mogą 

występować o środki i czy muszą mieć wkład własny i damy sołtysom 

odpowiedź.  
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Sołtys Gąszczak poinformował, że odnośnie zakupu ławek fundusz sołecki 

został zrealizowany, ponieważ dotyczył tylko zakupu i zostało to zrobione. 

Dodał, że mieszkańcy pytają, czy w tym roku zostaną zamontowane. 

  

Wójt wyjaśnił, że miały być ustalone miejsca, gdzie one mają być, ale nie 

otrzymał od sołtysa ustaleń i pozwolenia na ustawienie ławek. Dodatkowo 

okazało się, ze ta droga nie jest powiatowa, tylko jest własnością dróg 

wojewódzkich, gdzie wystąpiliśmy o pozwolenie. Obecnie dwie osoby się 

zgłosiły, że chcą ławki, ale nie mamy jeszcze zgody. 

 

Sołtys Duziak – co z tym oświetleniem przy cmentarzu w Janiszowicach? 

Wójt – będzie realizowane.  

 

Sołtys Żółkiewski oznajmił, że w związku z zakończeniem budowy wodociągu 

gmina jest zobowiązana zakończyć doprowadzenie do danej posesji licznikiem  

i zaworem, a przy jego posesji nie ma tego. 

 

Sekretarz wyjaśniła, że jedno jest pewne czy to jest wodociąg, czy też 

kanalizacja gmina jest zobligowana tylko do granicy przyłączy. Wszystko co 

jest od granicy działki do domu jest własnością właściciela działki. Takie jest 

stanowisko Regionalnej Izby Obrachunkowej oraz Samorządowego Kolegium 

Odwoławczego. Następnie zawierane są umowy i albo właściciel przekazuje tą 

część i gmina ją wtedy z administruje i dokonuje napraw, albo dalej jest 

własnością właściciela posesji i wtedy w razie awarii koszty ponosi właściciel. 

Następnie montowany jest wodomierz, a następnie odbiór.  

 

Sołtysa Żółkiewski poinformował, że w ustawie jest określone, że wykonawca 

jest zobowiązany zakończyć przyłącze studzienką przed posesją licznikiem  

i zaworem.  

 

Wójt wyjaśnił, że można postawić studzienkę, ale w związku z tym zdrożeje 

inwestycja, bo studzienkę trzeba ocieplić. 

Następnie sołtys Żółkiewski poinformował, że monitował ruch samochodowy w 

Brzezince i mieszkańcy wystąpią z petycją o postawienie progów 

zwalniających. 

 

Wójt poinformował, że na ostatnim zebraniu wiejskim na którym sołtys był 

nieobecny mieszkańcy poinformowali, że napiszą taką prośbę o wykonanie 

wysepek i kiedy je otrzymamy skierujemy je do właściciela drogi tj. do powiatu. 

Radna Litwin poinformowała, że zebrała kwotę 400 zł na remont sufitu  

w kościele w Dychowie dziękując wszystkim.  
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Ad. 18. 

 

 Wobec wyczerpania się porządku obrad Przewodniczący Rady Marcin  

Jagodziński zamknął obrady, dziękując wszystkim za udział.  

Sesję zakończono o godz. 1110 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:                                                           Przewodniczył: 

 

Ewelina Roszak                                                           Marcin Jagodziński 

   2014-10-30 


